
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Møtested: Bjugn rådhus, Kantina 
Dato: 11.12.2019 
Tid: 13:00 - 15:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ann-Berit Nervik Medlem AP 
Ketil Halvor Sundseth Medlem H 
Nynke Feenstra Medlem NORHAN 
May-Grethe Ingesdatter Olden Medlem NORUTV 
Edith Leiseth Medlem NORREV 
Harry Johansen Medlem LANHJE 
Dag Balavoine Medlem MODUTV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ole Julius Ringstad MEDL NFUORL 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Marit Ervik Knutshaug  Konstituert kommunalsjef helse  
Britt Brevik Leder for dokumentforvaltningen  
Artem Surgai Ingeniør fra anlegg og drift  
Arnlaug Jakobsen Møtesekretær  

 
Merknader: 

 Oppstart på møte ble forsinket – startet kl. 13.45 
 Enkelte hadde ikke mottatt møteinnkallingen – e-posteradresser sjekkes opp 
 Rådet ønsker å få tilsendt alle møteinnkallinger og protokoller fra formannskap, 

kommunestyre og andre politiske utvalg  
 Valg av ordstyrer: Ann-Berit Nervik  
 Ønsker orientering om Helse og familietjenesten 

 
 
 
  



 

Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/1 Valg av leder og nestleder for kommunalt råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

PS 19/2 Budsjett 2020 - økonomiplan 2020 - 2023  

PS 19/3 Prisbok 2020 Ørland kommune  
 
 
Orientering:  
 

 Konstituert kommunalsjef for helse informert om budsjett og prisbok 
 Leder for dokumentforvaltingen Britt Brevik informerte om godtgjøring for folkevalgte 

og mandatet.  
 Leder for RMNF får iPad ved Ørland rådhus.  
 Artem Surgai fra anlegg og drift orienterte om ombygging av Statens hus som skal bli det nye 

rådhuset. Byggmessig nærmer seg sluttfasen seg og det tekniske skal være på plass i uke 7. 
 Neste møte i RMNF: 16.01.19 kl. 09.00 på Bjugn rådhus  

 
 

PS 19/1 Valg av leder og nestleder for kommunalt råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 11.12.2019  
 
Behandling: 
Forslag på leder i RMNF:  
Ketil Sundseth 
 
Forslag på nestleder i RMNF: 
Ann-Berit Nervik  
 
Votering  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Leder for Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne: Ketil Sundseth 
Nestleder for Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne: Ann- Berit Nervik 
 
 

PS 19/2 Budsjett 2020 - økonomiplan 2020 - 2023 

Saksprotokoll i Formannskap - 26.11.2019  
 
Behandling: 
 
Votering  
Formannskapet vedtar rådmannens innstilling enstemmig. 
 
 
Vedtak: 
Formannskapet fremmer følgende innstilling ovenfor kommunestyret. 



 
Rådmannens budsjettforslag for 2019 vedtas slik det er framlagt med følgende presiseringer:  
1. Ordførers og varaordførers godtgjøring fastsettes til h.h.v. 100 % og 50 % av 

Stortingsrepresentantenes godtgjøring i 2019.  
2. Låneopptak: Det opptas inntil kr 105.600.000 til investeringer og kr 10.000.000 til startlån. 
3. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen.  
 
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for helse og familie - 27.11.2019  
 
Behandling: 
Omforent forslag: 
Utvalget ser med bekymring på fremlagte budsjett. Det er et budsjettforslag som gir et dårligere 
tjenestetilbud og reduksjon av antall ansatte. Vi støtter samling av tjenester og fagmilljø i familiens hus, 
med helsestasjon på Brekstad.  
Korttidsavdeling samles på Brekstad for å implementeres i dagens fagmiljø. 
 
Votering  
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Utvalget ser med bekymring på fremlagte budsjett. Det er et budsjettforslag som gir et dårligere 
tjenestetilbud og reduksjon av antall ansatte. Vi støtter samling av tjenester og fagmilljø i familiens hus, 
med helsestasjon på Brekstad.  
Korttidsavdeling samles på Brekstad for å implementeres i dagens fagmiljø. 
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for samfunnsutvikling, miljø, landbruk og teknikk - 06.12.2019  
 
Behandling: 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Rådmannens budsjettforslag for 2019 vedtas slik det er framlagt med følgende presiseringer:  
4. Ordførers og varaordførers godtgjøring fastsettes til h.h.v. 100 % og 50 % av 

Stortingsrepresentantenes godtgjøring i 2019.  
5. Låneopptak: Det opptas inntil kr 105.600.000 til investeringer og kr 10.000.000 til startlån. 
6. Skattøret fastsettes til maksimalsatsen.  
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for næring, arbeid og kultur - 04.12.2019  
 
Behandling: 
Forslag fra utvalget 
Utvalg for næring, arbeid og kultur ser med bekymring på kommunens ambisjon på næringsutvikling og 
satsing på eksisterende næring, sett opp mot tildelte økonomiske ressurser.  
 
Votering  



Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Utvalg for næring, arbeid og kultur ser med bekymring på kommunens ambisjon på næringsutvikling og 
satsing på eksisterende næring, sett opp mot tildelte økonomiske ressurser.  
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og utdanning - 02.12.2019  
 
Behandling: 
Omforent forslag: 
Utvalget ser med bekymring det store nedtrekket som foreslås innenfor oppvekst og utdanning, og 
spesielt redusering av grunnbemanning. 
 
Utvalget ønsker følgende bestilling: 
 Beregning på hvor mye innsparing det vil utgjøre med å stenge allerede tomme avdelinger i 

barnehagene 
 Innsparing på vikarbruk kontra bruke ansatte fra andre skoler, evt. justering av 

deltidsstillinger 
 Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva det vil koste å ha å ha 2 og 4 inntak i 

året og har sommerstengt i 3 uker i barnehagene. 
 Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i 

alle skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. 
Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man 
har 2 inntak i året og har sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker 
om sommeren, og ellers har åpent i skoleferiene.  

 
Votering  
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Utvalget ser med bekymring det store nedtrekket som foreslås innenfor oppvekst og utdanning, og 
spesielt redusering av grunnbemanning. 
 
Utvalget ønsker følgende bestilling: 
 Beregning på hvor mye innsparing det vil utgjøre med å stenge allerede tomme avdelinger i 

barnehagene 
 Innsparing på vikarbruk kontra bruke ansatte fra andre skoler, evt. justering av 

deltidsstillinger 
 Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva det vil koste å ha å ha 2 og 4 inntak i 

året og har sommerstengt i 3 uker i barnehagene. 
 Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i 

alle skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. 
Utvalget ber administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man 
har 2 inntak i året og har sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker 
om sommeren, og ellers har åpent i skoleferiene.  

 
 
 

 



Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 11.12.2019  
 
Behandling: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar rådmannens innstilling til orientering med følgende 
innspill: 

 Rådet ser med bekymring på fremlagte budsjettforslag. Det er et budsjettforslag som gir 
dårligere tjenestetilbud.  

 Rådet er særdeles bekymret for reduksjon av fysioterapitjenesten og helsestasjonen.  
 Rådet påpeker at enkelt vedtak kan ikke endres med begrunnelse i økonomi. 
 Rådet ber om at det tas hensyn til individet og brukermedvirkning ved evt flytting av bolig. 
 Rådet vil at brukere ved SAVA får et godt tilbud hvis avtalen med SAVA blir oppsagt som 

foreslått.  
 
Votering  
Enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar rådmannens innstilling til orientering med følgende 
innspill: 

 Rådet ser med bekymring på fremlagte budsjettforslag. Det er et budsjettforslag som gir 
dårligere tjenestetilbud.  

 Rådet er særdeles bekymret for reduksjon av fysioterapitjenesten og helsestasjonen.  
 Rådet påpeker at enkelt vedtak kan ikke endres med begrunnelse i økonomi. 
 Rådet ber om at det tas hensyn til individet og brukermedvirkning ved evt flytting av bolig. 
 Rådet vil at brukere ved SAVA får et godt tilbud hvis avtalen med SAVA blir oppsagt som 

foreslått.  
 
 
 

PS 19/3 Prisbok 2020 Ørland kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 26.11.2019  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (AP) fremmet på vegne av AP og SP følgende tilleggs forslag punkt 2: 

Formannskapet ber administrasjonen om å sende saken om foreldrebetaling for helårsåpen SFO 
på høring til Kommunalt FAU.  Høringsinnspillene skal behandles politisk før de nye prisene 
eventuelt iverksettes.  

 
Gunnhild Tettli (AP) fremmet på vegne av AP og SP følgende tilleggs forslag punkt 3: 

Formannskapet ber om at det settes ned en arbeidsgruppe som får i oppdrag å samarbeide med 
Kopparn Utvikling om tilrettelegging for vannkrevende næringer i kommunen. Arbeidet skal 
ferdigstilles i løpet av første kvartal 2020. 
Arbeidsgruppen består av Finn Olav Odde, Ogne Undertun og styreleder i Kopparn Utvikling.  

 
Anne M. Bjørnerud (H) fremmet følgende tilleggsforslag; 

Ber om at det legges frem et par eksempler på utregningen av selvkost i forbindelse med vann. 
 
 
Votering  
Punkt 1 - Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Punkt 2 - Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) på vegne av AP og SP ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 3 - Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) på vegne av AP og SP ble enstemmig vedtatt. 



Punkt 4 - Forslag fremmet av Anne M. Bjørnerud (H) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Formannskapet fremmer følgende innstilling ovenfor kommunestyret; 

1. Vedlagte prisbok vedtas som framlagt 
2. Formannskapet ber administrasjonen om å sende saken om foreldrebetaling for helårsåpen SFO 

på høring til Kommunalt FAU.  Høringsinnspillene skal behandles politisk før de nye prisene 
eventuelt iverksettes.  

3. Formannskapet ber om at det settes ned en arbeidsgruppe som får i oppdrag å samarbeide med 
Kopparn Utvikling om tilrettelegging for vannkrevende næringer i kommunen. Arbeidet skal 
ferdigstilles i løpet av første kvartal 2020. 
Arbeidsgruppen består av Finn Olav Odde, Ogne Undertun og styreleder i Kopparn Utvikling 

4. Ber om at det legges frem et par eksempler på utregningen av selvkost i forbindelse med vann 
 
 

 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for helse og familie - 27.11.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Vedlagt prisbok vedtas som framlagt. 
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for samfunnsutvikling, miljø, landbruk og teknikk - 06.12.2019  
 
Behandling: 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Vedlagt prisbok vedtas som framlagt. 
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for næring, arbeid og kultur - 04.12.2019  
 
Behandling: 
Forslag fra utvalget: 
Vedlagt prisbok vedtas som orientering med følgende tillegg: 
 Utvalg for næring, arbeid og kultur ber administrasjonen utrede reduksjon av vannavgift for 

storforbrukere, beregne eventuelle stordriftsfordeler for abonnenter i Ørland kommune og 
sammenstille disse mot kostnader i sammenliknbare kommuner. 

 Utvalg for næring, arbeid og kultur ber administrasjonen utrede harmonisering av leiepris på anlegg 
og skoler i gamle Ørland og gamle Bjugn. 



 
Votering  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Vedlagt prisbok vedtas som orientering med følgende tillegg: 
 Utvalg for næring, arbeid og kultur ber administrasjonen utrede reduksjon av vannavgift for 

storforbrukere, beregne eventuelle stordriftsfordeler for abonnenter i Ørland kommune og 
sammenstille disse mot kostnader i sammenliknbare kommuner. 

 Utvalg for næring, arbeid og kultur ber administrasjonen utrede harmonisering av leiepris på anlegg 
og skoler i gamle Ørland og gamle Bjugn. 

 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og utdanning - 02.12.2019  
 
Behandling: 
Omforent forslag: 
Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i alle 
skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. Utvalget ber 
administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man har 2 inntak i året og har 
sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker om sommeren, og ellers har åpent i 
skoleferiene.  
 
Votering  
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Kommunalt FAU må gis mulighet for å uttale seg om endringene (antall inntak og stengt i alle 
skoleferier) som gjelder SFO. Uttalelsen må være klar før behandling i kommunestyret. Utvalget ber 
administrasjonen legge frem tall på hva foreldrebetalingen blir dersom man har 2 inntak i året og har 
sommerstengt i de samme ukene som barnehagene, dvs. 3 uker om sommeren, og ellers har åpent i 
skoleferiene.  
 
 
 
Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 11.12.2019  
 
Behandling: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tår rådmannens innstilling til orientering med følgene 
innspill:  

 Rådet er bekymret for den kraftige økningen i husleien for beboere fra «gamle» Ørland. 
 Rådet ber kommunen om å gi informasjon og hjelp til beboerne som blir berørt.  

 
Votering  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tår rådmannens innstilling til orientering med følgene 
innspill:  

 Rådet er bekymret for den kraftige økningen i husleien for beboere fra «gamle» Ørland. 
 Rådet ber kommunen om å gi informasjon og hjelp til beboerne som blir berørt.  

 



 
 


